
https://www.tjqzz.com/
 

《高考英语真题作文范文：越野赛跑（2020年山东卷）》

2020年山东卷

第三部分 写作(共两节，满分40分)

第一节(满分15分)

假定你是李华，上周日你校举办了5公里越野赛跑活动。请你为校英文报写一篇报道，
内容包括:

1. 参加人员;

2. 跑步路线：从校门口到南山脚下;

3. 活动反响。

注意:

1. 写作词数应为80左右;

2. 请按如下格式在答题卡的相应位置作答。

ACross-Country Running Race

______________________________________________________________________
______________________________________________________________________
__________________________________________________________

范文：

ACross-Country Running Race

Last Sunday, our school organized a 5-kilometer cross-country running race. The event
attracted a large number of participants, including students and teachers. The race
started from the school gate and ended at the foot of the Southern Mountain.

Throughout the route, runners enjoyed the beautiful scenery and fresh air, which not
only strengthened their bodies but also relaxed their minds. The activity received an
overwhelmingly positive response, with many expressing hope for more sports events like
this in the future.
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Overall, the race was a great success, promoting a healthy lifestyle and fostering a sense
of community among the participants.

上周日，我们学校举办了一场5公里的越野赛跑活动。此次活动吸引了大量的参与者，
包括学生和老师。比赛从学校门口开始，终点设在南山脚下。

在整个路线中，参赛者享受着美丽的风景和新鲜的空气，这不仅锻炼了他们的身体，
也放松了他们的心灵。活动得到了积极响应，许多人表示希望未来能有更多这样的体
育活动。

总的来说，这次比赛非常成功，它促进了健康的生活方式，并在参与者之间培养了社
区归属感。
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